Английский язык
6 класс
Демоверсия работы (1 триместр 2018 – 19 уч года)
I. Put the verbs  in brackets  into Present Simple, Present Continuous, Past Simple.
1. The weather …. (to be)   nice today. 
 2. (to be)  … you interested in art? 
3. Where …(to be) Tom? – He …… (to swim) in the river.
4. My job ….(to be)   very interesting .  I …. (to meet) a lot  of people .
5. The City Museum ….(to close) at 5 o’clock in the evening .
 6. Paul …. (not to work) today.
 7. Sue …(to be) a very quiet  person. She …(not to talk) very much.
 8. How often ….your sister … (to read) teens magazines? 
9. Last Tuesday Lisa ….(to fly)  to Madrid. 
10. We …(to go) to the cinema two days ago. 
11.  …Harry ….(to see) John yesterday?
  12. What … she….( to watch) on TV  yesterday? – She …. (not to watch) TV yesterday.
13. What … Sarah ….(to do) at the moment? – She … (to read) a magazine.
 14. Where …. ( to be) you two hours ago?- We …(to be) at school.
 15. Tom usually  …(to wash) his car on Saturday. Yesterday he …(to wash) it, too.
II. Translate into English. 
1. ВчераРейчел (Rachel) небыладома.2.  Здесь часто идет снег? – Нет, здесь обычно очень дождливо. 3. Послушай! Кто это поет? –Это Мэри.  4. Когда она была ребенком, то не хотела быть врачом. А сейчас она работает в больнице в центре Москвы. 5. Где Пол (Paul) ? – Он  пьет чай в гостиной.
III. Ask all types of questions to this sentence (general, special, question to the subject, alternative, tag-question ).
My friends and I took an amazing trip to Africa three months ago.
IV. Tell us: about yourself, your family and friends, pets, hobbies and pastimes, school, future plans.
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I. Put the verbs  in brackets  into Present Simple, Present Continuous, Past Simple.
[bookmark: _GoBack]1. The weather  is   nice today. 
 2. Are  you interested in art?
 3. Where is Tom? – He is swimming in the river.
4. My job is  very interesting .  I  meet a lot  of people .
 5. The City Museum  closes  at 5 o’clock in the evening .
 6. Paul is not working today. 
7. Sue is a very quiet  person. She doesn’t  talk very much.
 8. How often  does your sister  read teens magazines?
 9. LastTuesday  Lisaflew  to Madrid. 
10. Wewent to the cinema two days ago.
 11.  DidHarry  see John yesterday? 
 12. Whatdid  shewatch on TV  yesterday? – She did not  watch TV yesterday.   
13. . Whatis  Sarah doing at the moment? – Sheis  readinga magazine.
14. Where were  you two hours ago?- We were at school.
15. Tom usuallywashes his car on Saturday. Yesterday he washed it, too.
II. Translate into English.
1. Rachel wasn’t at home yesterday. 
2.  Does it often snow here? – No, it doesn’t. It is usually very rainy here.
3. Listen! Who is singing? –It is Mary. 
 4. When she was a child she didn’t want to be a doctor. And now she works in a hospital in the centre of Moscow.
 5. Where is Paul? – He  is having tea in the living room.
III. Ask all types of questions to this sentence (general, special, question to the subject, alternative, tag-question ).
My friends and I took an amazing trip to Africa three months ago.
Did my friends and I take an amazing trip to Africa three months ago?
Where did my friends and I take an amazing trip three months ago?
Who took an amazing trip to Africa three months ago?
 My friends and I took an amazing trip to Africa three months ago, didn’t we?
Did my friends and I take an amazing  or dangerous  trip to Africa three months ago?
Критерии.
Задание 1. За каждый правильный ответ (раскрытая скобка)-1 балл. Итого 22 балла.
Задание 2. За каждое правильно переведенное предложение 2 балла. Если есть ошибки (артикль, орфография или предлог), но время выбрано и  употреблено верно-1 балл. Ошибка в употреблении времени или образовании-0 баллов. Итого 10 баллов.
Задание 3. За каждый правильно образованный вопрос -1 балл. Итого 5 баллов.Письменная часть- максимум 37 баллов.
Задание 4. Устный ответ. Максимум 3 балла.Дан развернутый ответ (10-12 фраз и более), 1-2 грамматические ошибки, негрубые фонетические ошибки,  не влияющие на общее понимание -3балла.
Дан полный ответ (8-9 фраз)1-2 грамматические ошибки, негрубые фонетические ошибки,  не влияющие на общее понимание -2 баллов.
Задание выполнено частично (6-7 фраз). Дан ответ не на все вопросы или какие-то аспекты не раскрыты. Допущены грубые грамматические и фонетические ошибки(1-2 ошибки) -1 балл.
Задание не выполнено. Цель общения не достигнута.  Объем высказывания менее 5 фраз. Многочисленные ошибки. 0 баллов.
Итого максимум 40 баллов за письменную и устную часть.
